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Geachte mevrouw Van Esch, 

 

Uw vragen van 12 februari 2024 kunnen wij als volgt beantwoorden: 

 

Naar aanleiding van een rapport van de Zuidelijke Rekenkamer over het gebrek aan voortgang bij 

de uitvoering van de regionale energiestrategie verzoeken we u ons te informeren over de stand 

van zaken in Meierijstad. 

 

Antwoord 

De laatste stand van zaken vanuit de RESNOB getiteld ‘Voortgangsrapportage RES NOB’ is aan 

de raad toegestuurd op 6 juni 2023 op zaaknr. 1948.2.359.039. Daarin is ook de stand van zaken 

voor Meierijstad te zien. Deze 4e monitor is als bijlage bij deze beantwoording toegevoegd. Dit jaar 

wordt er wederom een monitor vanuit RESNOB opgezet.  

 

In de vierde monitor RESNOB is te zien dat Meierijstad in 2023 inmiddels op koers lag om 60% 

van de opgave reeds te behalen, onder andere door de eerste tranche zonneparken, de 

windmolens bij Veghel Wind(t) en het grote dakoppervlak wat hier reeds vol ligt met 

zonnepanelen. Dit doel is nog steeds in zicht echter zijn er inmiddels wel veel externe factoren die 

realisatie van de laatste 40% van het RES bod, en daarmee dus ook het doel CO2 neutraal in 

2050 van Meierijstad op eigen grondgebied, compliceren. Het gaat daarbij niet alleen om de 

netcongestie die nieuwe projecten lastig maakt om te realiseren en de radarproblematiek voor 

wind die reeds bij u bekend is, maar ook de nieuwe gevraagde regelgeving vanuit het Rijk voor 

het gebruik van de zonneladder maakt het steeds lastiger om het doel van Meierijstad in 2050 te 

halen.  

 

Op dit moment is nog niet bekend wat het effect gaat zijn van de aanscherping op de zonneladder 

op het beleid van de provincie Noord-Brabant. Het lijkt dat het vorig jaar vastgestelde lokale beleid 
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voor duurzame opwek reeds voorgesorteerd heeft op deze scherpere randvoorwaarden. Zolang 

de provincie de verordening nog niet heeft aangepast hebben we daar geen zekerheid over. 

Hierover zijn we wel met de provincie in gesprek om wel voortgang te kunnen maken met onze 

doelstelling. We blijven ook in voorbereiding op het uitzetten van een volgende tranche 

zonneparken van 33 ha. voor 2024 zoals door uw Raad is besloten. Dit doen we met 

inachtneming van de op dat moment geldende wet- en regelgeving. Daarnaast zijn we, zoals  u in 

november middels een beeldvormende avond bent geïnformeerd, ook bij de warmtetransitie aan 

het onderzoeken hoe we deze kunnen realiseren met o.a. een zo klein mogelijke energievraag en 

daarmee een structurele besparing in te bouwen.  

 

Verder zijn de activiteiten rondom energiebesparing reeds gestart en worden deze nog verder 

uitgerold. Denk hierbij onder andere aan de activiteiten met de energiecoaches, de 

energiearmoede aanpak en vanuit het nationale isolatie programma (NIP). We behalen hier mooie 

resultaten en op een later moment wordt u hier als raad verder over geïnformeerd. Echter ook hier 

hebben we ook te maken met bestaande wet- en regelgeving die tempo en realiseerbaarheid op 

momenten lastig maken. Zoals inmiddels ook in de media vorig jaar is aangegeven moet voor o.a. 

spouwmuurisolatie een zogeheten soorten managementplan (SMP) op worden gesteld. Dit is een 

tijdrovend, en kostbaar, traject waardoor we op dit moment minder ver staan met de 

isolatieaanpak dan gewenst. Ook hier zijn we actief met andere overheden en externe partijen 

aan de slag om deze complexiteit zo snel mogelijk op te lossen.  

 

We zetten dus nog steeds vol in op de realisatie van het doel om CO2 neutraal op eigen 

grondgebied in 2050 te worden. Het is alleen op dit moment realiteit dat met nieuwe activiteiten 

ook nieuwe uitdagingen opduiken waar we mee om moeten gaan. Het realisatietempo gaat 

mogelijk langzamer dan gepland maar we blijven wel inzetten op alle activiteiten zoals 

aangegeven.  

 

Met vriendelijke groet, 

 

M. Roozendaal 


